
《Panorama of Tiantai Mingyan》  60 ｘ 70cm、2019, Xuan paper, ink, mineral and 

vegetables pigments



 

《sketch from 
Tiantai》Xuan paper, 
ink, mineral and 
vegetables pigments

《天台写生》15ｘ35c

m 

2019 

画宣纸、墨、矿物颜料、

植物染料 



《九峰图》15ｘ35cm2019 "Nine peaks" Xuan paper, ink, mineral and vegetables 
pigments

画宣纸、墨、矿物颜料、植物染料 

 



《春霁斋海图》340ｘ180cm、2018 画宣纸、墨、矿物颜料、植物染料 

“Spring at Jizhai Hai” Xuan paper, ink, mineral and vegetables pigments



       《溪山平远图》43
ｘ137cm 

2018 

画宣纸、墨

  “ far away hills
and streams”

Xuan paper, ink



《蒼山翠壁圖图》33ｘ137

2017 

画宣纸、墨、矿物颜料、
植物染料 

“Green wall of 

Cangshan 

Mountain”

 Xuan paper, ink, 

mineral and 

vegetables pigments



丸川直人 MARUKAWA NAOTO 

 

1989 年 10 月生于日本广岛。 

2012 年本科毕业于东京艺术大学绘画系日本画专业。2014 年于东京艺术大学大学院获硕士学

位。师从关出教授。2017 年被选全国优秀留学生，作品收藏于全国人民代表大会教育科学艺

术委员会。同年在日本全国南画精华展获得第一名。2018 年于中国美术学院国画系山水班获

硕士学位。2018 年中国美术学院博士研究生入学。师从林海钟教授。 

 

Born in October 1989 in Hiroshima, Japan.

In 2012, he graduated from the Department of painting, Tokyo University of art, majoring

in Japanese painting. In 2014, he obtained a master's degree from Tokyo University of ar

t. In 2017, he was selected as a national outstanding international student, and his wor

ks were collected in the education, science and Art Committee of the National People's C

ongress. In the same year, he won the first prize in the National Exhibition of South pa

inting in Japan. In 2018, he obtained a master's degree from landscape class of Chinese 

Painting Department of China Academy of fine arts. In 2018, China Academy of fine arts w

as enrolled as a doctoral candidate. He is studing under Professor Lin Haizhong.

展览与活动 

 

2015.12 雁荡景奇 雁荡山写生作品展/中国 /杭州/2015 

2016.6 四海艺同 中国美学留学生作品展/中国 /杭州/2016 

2016.12 国绘传灯 林海钟师生作品展/中国 /杭州/2016 

2017.5 感知中国 中国美院・中央美院留学生作品展/中国 /杭州/2017 

2019.8 广种福田·中国画名家邀请展/青州/中晨艺术小镇 

2019.10 纪念虚云老和向示寂六十周年展/江西/云居山真如禅寺 

2019.11 中日友好青年交流纪念展 中日三校书画交流展 /东京/日中友好会館美術館/2019  

2019.12 艺口同声 中国美术学院 To Say Almost The Same 国际学生艺术展 /杭州/西卡艺

术中心 

 

 

2017.11 参加中国优秀留学生纪念活动“感知中国首都行” 

2020.1 在日本东京艺术大学开“中国画与其线条”讲座 

Exhibitions and events

December 2015 Yandang scenery and wonderful Yandang Mountain painting exhibition / China
/ Hangzhou / 2015

2016.6 Sihai art and Chinese aesthetics overseas students exhibition / China / Hangzhou 
/ 2016

December 2016 national painting lantern Lin Haizhong's works exhibition / China / Hangzh
ou / 2016

May 2017 perception of China Academy of fine arts, China Central Academy of Fine Arts in
ternational student works exhibition / China / Hangzhou / 2017



August 2019: Foton · invitation exhibition of Chinese painting masters / Qingzhou / Zho
ngchen art town

October 2019 commemorating the 60th anniversary of xuyunlao and xiangshiji / Jiangxi / Z
henru temple in Yunju mountain

November 2019 Sino Japanese Friendship Youth Exchange commemorative Exhibition: calligra
phy and painting exchange exhibition of three schools of China and Japan / Tokyo / Art G
allery of Japan China Friendship Museum / 2019

To say almost the same international student art exhibition / Hangzhou / Sika Art Center

On November 2017, participated in the commemorative activity of outstanding internationa
l students in China

Lecture on "Chinese painting and its lines" held in Tokyo Art University in January 2020


	

